

BELGISCHE KAMER VAN  
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

11 december 2002

**WETSONTWERP**  
**tot hervorming van de adoptie**

**AMENDEMENTEN**

---

Nr. 52 VAN MEVROUW **SCHAUVLIEGE**

Art. 2

**In het ontworpen artikel 348-7, de woorden «is de toestemming van de vorige adoptant of adoptanten vereist» vervangen door de woorden:**

«zijn vereist:

1° de toestemming van de in artikel 348-1 bedoelde personen;

2° de toestemming van de vorige adoptant of adoptanten.».

**VERANTWOORDING**

Ook het kind vanaf twaalf jaar dient zijn toestemming te kunnen geven in een nieuwe adoptie.

Voorgaande documenten :

**Doc 50 1366/ (2001/2002):**

- 001 : Wetsontwerp.
- 002 en 003 : Amendementen.
- 004 : Advies van de Hoge Raad voor de Justitie.
- 005 tot 009 : Amendementen.

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS  
DE BELGIQUE

11 décembre 2002

**PROJET DE LOI**  
**réformant l'adoption**

**AMENDEMENTS**

---

N° 52 DE MME **SCHAUVLIEGE**

Art. 2

**Dans l'article 348-7 proposé, remplacer les mots «le consentement de l'adoptant ou des adoptants antérieurs est requis» par les mots:**

«sont requis :

1° le consentement des personnes visées à l'article 348-1 ;

2° le consentement de l'adoptant ou des adoptants antérieurs».

**JUSTIFICATION**

Un enfant de douze ans ou plus doit aussi pouvoir donner son consentement dans le cas d'une nouvelle adoption.

Documents précédents :

**Doc 50 1366/ (2001/2002):**

- 001 : Projet de loi.
- 002 et 003: Amendements.
- 004 : Avis du Conseil supérieur de la Justice.
- 005 à 009 : Amendements.

**Nr. 53 VAN MEVROUW SCHAUVLIEGE****Art. 2**

**In het ontworpen artikel 348-8, eerste lid, 1°, de woorden «de rechter» vervangen door de woorden «de rechtbank».**

**VERANTWOORDING**

Nodige aanpassing gezien de jeugdrechtbank de bevoegde adoptierechtbank is.

Joke SCHAUVLIEGE (CD&V)

**N° 53 DE MME SCHAUVLIEGE****Art. 2**

**Dans l'article 348-8, alinéa 1<sup>er</sup>, 1<sup>o</sup>, proposé, remplacer le mot «juge» par le mot «tribunal».**

**JUSTIFICATION**

Cette modification s'impose du fait que le tribunal de la jeunesse est le tribunal compétent en matière d'adoption.